
Länsi-Uudenmaan Urheilijat -johtokunta / elokuu Pöytäkirja

Toimisto / Metallitupa  14.8.2023 klo 17.30

Tehtaankatu 9

08100 LOHJA

Kutsutut: Julius Westerberg (pj), Jari Raninen (siht.), Camilla Dillström, Krista Alm, Jarmo Hollo, Jari Paananen, Ninja 
Salovaara-Rinne, Sanna Westerberg, Juha Heinänen (Valmennuspäällikkö)

1. KOKOUKSEN AVAUS

Varapuheenjohtaja Camilla Dillström avasi kokouksen klo 17.30. Samalla todettiin puheenjohtajan saapuvan 
noin puolen tunnin kuluttua.

1. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS

 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi.

2. TYÖJÄRJESTYS

Työjärjestykseksi hyväksyttiin esityslista.

3. HIPPOKISAT

Keskusteltiin Hippo -kisojen 24.8. järjestelyistä. Todettiin että kisaorganisaatio alkaa olla kunnossa ja Juha 
ohjeistaa ohjaajia toimimaan kisoissa. Juha itse on estynyt osallistumaan kisapäivänä järjestelyihin. Krista 
pyrkii saapumaan kisoihin tulospalveluun, jolloin jälki-ilmoittautumisia pystytään sijoittamaan sujuvasti 
juoksueriin. Tällä hetkellä vielä ei ollut tietoa, kuka olisi maskottiasussa oleva Hippo. 

 Samalla todettiin tämän vuoden LJG-kisojen onnistuneen hyvin. Osallistujilta oli tullut toive saada sähköinen 
tulostaulu ainakin juoksuihin. Lisäksi LLK:n kanssa on tulossa palaveri kisojen tiimoilta.

4. SYKSYN PÄIVÄMÄÄRÄT 

Lohjalaisen liikunnan päivä järjestetään lauantaina 26.8.2023 klo 10.00 – 14.00 Taimiston liikuntapuistossa, 
Taimistonkatu 1, 08100 Lohja. Tapahtumassa lohjalaiset liikuntatoimijat esittelevät omaa toimintaansa ja 
tapahtumassa pääsee monipuolisesti kokeilemaan erilaisia lajeja. Juha on hoitanut urheilijoita vastaamaan 
seuramme toimintapisteestä.

Kunniakierros Cooper päätettiin järjestetään sunnuntaina 8.10 klo 12.00. Pyrkimyksenä olisi saada kerättyä 
2000 euroa seuramme toimintaan.

Kauden päättäjäiset pidetään Puuanttilassa 13. tai 27. 10. Juhlapuhujaksi on lupautunut SUL:n puheenjohtaja 
Riikka Pakarinen.

Syyskokous päätettiin pitää 6.11. klo 17 ja johtokunta kokoontuu klo 18.



5. KUNNIAKIERROS

Puheenjohtaja piti puheenvuoron, jossa hän painotti Kunniakierroksen merkitystä seuran varainhankinnassa. 
Ehdotettiin mm. urheilijoita kerääjiksi ja heitä voitaisiin palkita esim. kauden päättäjäisissä

6. VALMENNUSPÄÄLLIKÖN TOIMENKUVA

Kokous keskusteli Juhan toimenkuvasta. Todettiin mm. valmentajan olevan tärkeä nuorille urheilijoille sekä 
hän on seuran kasvot ulospäin mutta toisaalta Juhan roolin tulisi olla enemmän ohjaajien ohjaaja eli ryhmät 
enemmän itsenäisiksi. Todettiin yhdeksi ongelmaksi delegoinnin vaikeus. Lisäksi todettiin, ettei 
valmennuspäällikön tarvitse olla järjestämässä kaikkia kisoja (esim. TJS ja HeittoCup ja Hippo –kisat). Samoin 
todettiin Juhan viikottaisen työmäärän olevan suuri ja toivottiin hänen organisoivan työnsä niin, että hänelle 
jäisi riittävästi vapaa-aikaa.

7. JOHTOKUNTA 2024

Kokous keskusteli johtokunnan jäsenten mahdollisuudesta jatkaa ensi vuonna johtokunnassa. Julius on 
kysynyt Camillan suostumusta pj.-ehdokkaaksi kaudelle 2024 ja Camilla on ilmoittanut suostuvansa 
valittaessa tehtävään. Halukkuutensa jatkaa johtokunnassa ilmoittivat Jari. R., Julius, Krista, Ninja, Jarmo. Sen 
sijaan Jari P. ja Sanna ilmoittivat voivansa luopua johtokunnan työskentelystä.

8. MUUT ASIAT

• Urheilija sopimukset. 

Voimassa olleet kaksivuotiset urheiljasopimukset raukeavat kauden päätteeksi. Sopimusjatkoa 
tarjotaan edelleen valmentautuville SM -tasoisille urheilijoille ja lisäksi seura tarjoaa 
urheilijasopimuksia uusille SM-kisoissa pistesijoille sijoittuneille urheilijoilleen. Asia valmistellaan 
seuraavaan kokoukseen.

• Tulevasta toiminnasta mainittiin Johtokunnan täydentäminen, toimintasuunnitelmaan  liittyen omien 
urheilijoiden saaminen lajileirille, TJS järjestäminen ja varaaminen kilpailukalenteriin, seuraleirin 
pitäminen loppiaisen aikaan ja paketointitalkoiden jatkaminen

9. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.00

Kokouksen puolesta ___________________    __________________________

Julius Westerberg Camilla Dillström  

_______________________

Jari Raninen


